
Referat  
Dato:  08.11.2022  Saksbehandler:  Fyll inn  
Tid:   09.00-11.30  Tlf saksbeh.   Fyll inn  
Referent:  Cathrine Helle-Tautra  Vår dato:  Fyll inn  

  

Referansegruppemøte KVU rv. 658 Ålesund-Vigra   

Møtenr:  1-2022  
Sted:  Teams  
Møteleder:  Ole-Mathias Nes  
Til stede:  Cathrine Helle-Tautra, Asbjørn Hofseth, Roar Dyb-Sandnes, Eva Mariann Vinje 

Aurdal, Harry Valderhaug, Jan Ove Halsøy, Jon Olav Longva, Kjell Norvoll, Kjetil 
Strand, Kurt Lødøen, Ole-Mathias Nes, Per Hofseth, Per Inge Aakvik, Per Ola 
Bjørkavåg Ravnå, Pierre Major, Pål Bakke, Rolf Stavik, Sissel Fuglstad, Bent 
Helge Sjursen, Tor Helge Stavdal, Tor-Erik Jule Lian, Tore Johan Øvstebø, 
Vebjørn Krogsæther.  

Forfall:    
Kopi til:  Fyll inn  
  
 
 
NB! Skriv kun en sak i hver rad. Trykk Tab-tast for å flytte til neste rad.  

Punkt  Sak  Ansvar/Frist  
1  Harry Valderhaug:  

Ønske om at innbyggerne i Giske defineres som den viktigste gruppa 
innen primære behov (Valderøytunnelen). Behov for reise for 
arbeidstakere, studenter og beredskap er ivaretatt under primære 
behov. Ønsker spesifikk omtale av innbyggerne i Giske, spesielt de 
som er avhengig av Valderøytunnelen.  

  

2  Jan Ove Halsøy: 
Undersjøiske tunneler representerer et katastrofepotensial, spesielt 
med tanke på brann. Med en stadig økende andel el-biler (også 
varebiler, lastebiler og vogntog), vil en eventuell brann få store 
konsekvenser.   
I Lærdalstunnelen skal de skyte ut lommer til rømningsrom. Blir 
montert og åpnet for bruk om EU godkjenner disse.  
Konsekvenspotensialet er stort i tunneler.  

  

3  Sissel Fuglstad:   
Hurtigbåt er et godt tilbud, egnet for sykkel. Stor forskjell på pris på 
båt og buss. Er det utredet hurtigbåt til flyplassen? Bussholdeplasser. 
Passasjerer med koffert får ikke være med bybuss. Arbeidstakere har 
ikke busstilbud til flyplassen. Gang og sykkelveg Gjøsundbrua. Hvor 
langt kan vi komme med prisjustering og tilrettelegging? Alt for 
mange parkeringsplasser på flyplassen. Burde vært gjort om til 
innfartsparkering for lokale.  

  



4  Harry Valderhaug: 
Gjøsund bru. Utviding av Gjøsundet. Masser fra havbunnen skal 
plasseres på land. Kunne vært brukt over brua for å tilrettelegge for 
gående og syklende. Fartsgrensa er 80 km/t, får ikke sette ned farten. 
Staten burde lagt til rette nå. Bør kontakte Drift og vedlikehold i 
Statens vegvesen. Får ikke gjennomslag for innfartsparkering på 
Ytterland hos Drift og vedlikehold. Tiltaket er i tråd med PAKT og våre 
målsettinger. Må involvere Drift og vedlikehold i denne dialogen. 
Dette følges opp i egen dialog.  

  

5  Pierre Major:   
Det er 14 prosent som har tilgang til bil, ungdom har ikke tilgang til 
dette, og de er mer avhengig av kollektivtransport. Ønsker smartere 
kollektivtransport enn å bygge tung infrastruktur. Sykkel er et godt 
fremkomstmiddel for denne gruppen. Ved mindre press på tunnelene, 
vi må hjelpe folk å ta de smarte valgene. Bør tilrettelegges for mer 
aktivitet på øyene slik at man ikke trenger å reise gjennom tunnelene. 
Sykkelhengere på buss kan være et alternativ. Hurtigbåt fra øyene til 
sentrum er et bra tilbud. Ønsker økt frekvens.  

  

6  Kjell Norvoll: 
Feil å konkludere på konsept uten å ta hensyn til Hamsundsambandet. 
Bør inkludere konsekvenser av dette sambandet i vårt arbeid. Vi 
bruker mest mulig tilgjengelig informasjon om godkjente planer.   

  

7  Harry Valderhaug: 
Hamsundsambanet vil ha en viktig funksjon, spesielt om man kobler 
det på Valderøy. Vil bidra til et godt tilbud mellom Ålesund og Haram 
kommune.  

  

8  Roar Dyb-Sandnes: 
Skuffet over at Hamsundsambandet ikke er en del av KVU-
bestillingen. Skal sende oss behovene sett fra Hamsundsambandet sin 
side. Vi vil behandle dette videre i prosessen. Prosjektet må tilpasse 
seg løsningene i KVU-en. Vi vil ta hensyn til prosjektet i den grad det 
har innvirkning på en løsning.  

  

 


